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Protokół  Nr  IV/07 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  15  stycznia  2007  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 15 stycznia 2007 r.: 
- godz. 10.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 14.07 
 
 
W dniu 15 stycznia 2007 r. w sesji uczestniczyło 31 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 
- dyrektorzy i kierownicy miejskich jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną IV zwyczajną sesję 
Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, przedstawicieli 
Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, mieszkańców miasta 
oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłoŜoną listę obecności 
stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 31 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, Ŝe w związku z tym otwiera IV zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Jana Stopyrę – 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu): 
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Przewodniczący przedstawił wniosek Komisji BudŜetu i Finansów w sprawie zdjęci z 
porządku obrad projektu uchwały 237/06 – zmiany uchwały w sprawie określenia 
zasad prowadzenia przez Zarząd Miasta gospodarki majątkiem Gminy Miasto 
Szczecin w zakresie: nabywania, zbywania i obciąŜania zabudowanych i 
niezabudowanych nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierŜawiania lub najmu 
na okres dłuŜszy niŜ trzy lata; 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
za – 30  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały Nr 237/06 został zdjęty. 
 
 
Przewodniczący przedstawił wniosek Zastępcy Prezydenta Miasta Krzysztofa Nowaka 
w sprawie zdjęci z porządku obrad projektu uchwały 281/06 – zmiany uchwały w 
sprawie polityki w zakresie kształtowania sieci handlowej w gminie Miasto Szczecin 
(wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu): 
 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
za – 30  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały Nr 281/06 został zdjęty. 
 
 
Przewodniczący przedstawił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 
projektu uchwały Nr 7/07 w sprawie przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną 
kontroli w zakresie prawidłowości wyliczenia stawek dzierŜawy terenu połoŜonego 
przy ul. Ogińskiego 5 – ul. Wyspiańskiego 1. Projekt został przygotowany na 
wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia. 
 
J. Wijas – poprosił o przedstawienie wyjaśnień przez Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia. 
 
L. Duklanowski – wyjaśnił, iŜ dokona wyjaśnień po przerwie. 
 
P. Bartnik – w imieniu Klubu Radnych PO poprosił o 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie 
 
L. Duklanowski – w imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 
Mienia wycofał wniosek o wprowadzenie projektu uchwały Nr 7/07. 
 
P. Kęsik – w imieniu Komisji poprosił o 10 min. przerwy dla przeprowadzenia 
spotkania Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa, która takŜe wnioskowała o 
wprowadzenie projektu uchwały nr 7/07. 
 
Po przerwie. 
 
P. Kęsik – poinformował, Ŝe Komisja Budownictwa i Mieszkalnictwa przegłosowała 
wycofanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Nr 7/07. 
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Stwierdził, iŜ Komisja jest zawiedziona, Ŝe nie została poinformowana o fakcie 
podpisania przez prezydenta wniosku o rozwianie dotychczasowej umowy. Uznał za 
skandaliczny fakt, iŜ w ramach wywiadu udzielanego prasie jeden z dyrektorów 
Urzędu Miejskiego wypowiada się przeciwko innemu dyrektorowi tego samego 
Urzędu.  
 
Przewodniczący przedstawił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 
projektu uchwały Nr 8/07 w sprawie w sprawie przeprowadzenia przez Komisję 
Rewizyjną kontroli w zakresie treści i trybu podpisania umowy i aneksów 
podpisanych między Miastem Szczecin a firmą ECE. Projekt został przygotowany na 
wniosek Komisji Rewizyjnej. 
 
J. Wijas – poinformował, iŜ Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem o 
sporządzenie projektu uchwały nr 8/07 na podstawie wniosku przygotowanego 
przez Klub Radnych „Lewica i Demokraci”. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
za – 27  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały Nr 8/07 został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
 
P. Bartnik – w związku z projektem uchwały nr 4/07 w sprawie przeprowadzenia 
przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie prawidłowości wyliczenia liczby 
uczniów w Mieście w kontekście wysokości subwencji oświatowej i wynikających z 
tego skutków finansowych dla Miasta, uznał, iŜ sprawa w nim poruszana dotyczy 
wszystkich miast w Polsce i na pewno wymaga kontroli. Poinformował, iŜ w ramach 
rozmów przeprowadzonych w kuluarach z przedstawicielami wszystkich opcji 
uznano, Ŝe lepszym podmiotem do przeprowadzenia tego typu kontroli były by 
jednak słuŜby Prezydenta. W tych rozmowach uczestniczyli takŜe członkowie 
Komisji BudŜetu i Finansów, dlatego zawnioskował o 5 min przerwy, aby umoŜliwić 
Komisji przedyskutowanie kwestii dot. zdjęcia tego projektu uchwały z porządku 
obrad. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5 min. przerwę. 
 
Po przerwie  
 
R. Zaremba – w imieniu Komisji BudŜetu i Finansów zgłosiła wniosek o zdjęcie z 
porządku obrad projektu uchwały nr 4/07 – przeprowadzenia przez Komisję 
Rewizyjną kontroli w zakresie prawidłowości wyliczenia liczby uczniów w Mieście w 
kontekście wysokości subwencji oświatowej i wynikających z tego skutków 
finansowych dla Miasta. Poinformowała, iŜ Komisja przyjęła takŜe wniosek o 
zbadanie przez słuŜby Prezydenta Miasta rozbieŜności pomiędzy kwotami subwencji 
oświatowej planowanej przez Wydział Oświaty a wysokością subwencji przyznanej 
przez Ministerstwo Finansów. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
za – 26  przeciw – 0  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały Nr 4/07 został zdjęty. 
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Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad oświadczył, Ŝe po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad IV zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołów z: 

− I nadzwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 11.12.2006 r.; 
− III zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 28.12.2006 r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

− 1/07 – uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Z.114 Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Szczecina; 

− 2/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego ”Pogodno – Mickiewicza – Poniatowskiego” w Szczecinie; 

− 3/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Pogodno – Witkiewicza – Twardowskiego” w Szczecinie; 

− 270/06 – uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Gumieńce – 
Cukrowa” w Szczecinie; 

− 250/06 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Park Leśny 
Arkoński – Dolina Siedmiu Młynów” w Szczecinie; 

− 257/06 – zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Szkół WyŜszych w Szczecinie; 

− 258/06 – programu „Przeciwdziałanie bezdomności” i zmiany uchwały w 
sprawie polityki mieszkaniowej Miasta Szczecina oraz zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Szczecina; 

− 261/06 – statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Szczecinie; 
− 271/06 – współdziałania Gminy Miasto Szczecin z Gminą Stara Dąbrowa w 

realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w publicznych 
przedszkolach działających na terenie Gminy Miasto Szczecin; 

− 5/07 – delegowania radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 
− 6/07 – ustalenia ilości Medali za Zasługi dla Miasta Szczecin. 
− 8/07 - przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie treści i 

trybu podpisania umowy i aneksów podpisanych między Miastem Szczecin 
a firmą ECE 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Zatwierdzenie protokołów z: 
 

− I nadzwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 11.12.2006 r. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do wglądu 
w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego treścią. 
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Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku z brakiem 
uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 25  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 

− III zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 28.12.2006 r. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do wglądu 
w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego treścią. 
Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku z brakiem 
uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 25  przeciw – 1  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz w 
okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
P. Bartnik – Poinformował, iŜ przy ul. Stołczyńskiej działa Klub Sportowy „Świt”. 
Istniejące tam boiska naleŜą do miasta natomiast budynki socjalne do Papierni 
„Skolwin”, który to zakład wyraził chęć przekazania działek, na których stoją te 
budynki, na rzecz Klubu Sportowego ”Świt”. Zawnioskował o wyjaśnienie, na jakim 
etapie w tej chwili znajduje się załatwianie tej sprawy - interpelacja stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu.  
 
P. Kęsik – zapytał, kiedy planowane jest wprowadzenie uchwały budŜetowej oraz 
studium uwarunkowań przestrzennych pod obrady Rady Miasta. Pytanie to wynika 
z troski o to, aby radni mieli czas omówić te sprawy podczas komisji, a na pewno 
będzie to wymagało większej ilości czasu. 
 
J. Wijas – interpelował w sprawie usunięcia reklam z szyb autobusów i tramwajów 
komunikacji publicznej - interpelacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Zwrócił 
się o przedstawienie krótkiej informacji dot. planów restrukturyzacji oświaty. 
 
R. Zaremba – zgłosiła interpelację o przedstawienie wykazu jednostek oświatowych, 
w których znajduje się azbest - interpelacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
L. Duklanowski – zgłosił interpelacje w sprawie: stanu ekologicznego jez. 
Słonecznego /załącznik nr 12 do protokołu/ oraz moŜliwości likwidacji basenów 
p.poŜ. w centrum miasta /załącznik nr 13 do protokołu/ 
 
A. Ruciński – zgłosił zapytanie dot. wyjaśnienia, dlaczego podwyŜka cen wody i 
ścieków odbyła się z pominięciem uchwały Rady Miasta - zapytanie stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
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B. Arłukowicz – zwrócił się o przedstawienie ile miasto posiada autobusów 
przystosowanych do przewozu osób niepełnosprawnych oraz na jakich liniach 
kursują oraz z jaką częstotliwością w ciągu godziny? Poprosił o przedstawienie 
planów zakupów i modernizacji transportu miejskiego w zakresie dot. osób 
niepełnosprawnych. 
 
J. Lemm – zgłosiła zapytanie dot. środków na transport ucznia niepełnosprawnego – 
zapytanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
A. Karut – zapytał o moŜliwości miasta dot. partycypacji w kosztach związanych z 
doprowadzeniem przyłączy kanalizacyjnych przy ul. Chłopskiej, poniewaŜ 
mieszkańców nie stać na pokrycie takiej inwestycji a to powoduje zanieczyszczanie 
jez. Rudzianka. Zawnioskował o realizację uchwały juŜ podjętej dot. udzielania 
wsparcia rodzinom z Kazachstanu. Powołując się na pismo Rady Rodziców zwrócił 
się o umoŜliwienie wydzierŜawienia części boiska w przy Szkole Podstawowej Nr 64 
przy ul. Rayskiego na parking. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
1/07 – uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Z.114 Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Szczecina 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Maciej Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
T. Hinc – w imieniu Klubu Radnych PiS poinformował, iŜ członkowie klubu będą 
głosować za przyjęciem projektów uchwał nr 1/07, 2/07, 3/07. 
 
W imieniu Komisji głos zabrali: 
 
P. Kęsik – poinformował, Ŝe Komisja Budownictwa i Mieszkalnictwa spotkała się z 
mieszkańcami przedmiotowego terenu i uznała, iŜ naleŜy się przeciwstawić 
działaniom developerskim zmierzającym do zmiany charakteru zabudowy. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 1/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie uchylenia 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Z.114 Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego m. Szczecina. Uchwała Nr IV/23/07 stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
2/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego ”Pogodno – Mickiewicza – Poniatowskiego” w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Maciej Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 2/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ”Pogodno – 
Mickiewicza – Poniatowskiego” w Szczecinie. Uchwała Nr IV/24/07 stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
3/07 – przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Pogodno – Witkiewicza – Twardowskiego” w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Maciej Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Zastępca Prezydenta Krzysztof Nowak zgłosił autopoprawkę zmieniającą załącznik 
graficzny określający granice obszaru objętego planem – autopoprawka stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 3/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pogodno – 
Witkiewicza – Twardowskiego” w Szczecinie. Uchwała Nr IV/25/07 stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

270/06 – uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Gumieńce – Cukrowa” 

w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Maciej Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 270/06 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie uchylenia 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Gumieńce – Cukrowa” w Szczecinie. Uchwała Nr 
IV/26/07 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
250/06 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Park Leśny 

Arkoński – Dolina Siedmiu Młynów” w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Maciej Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Autopoprawka przedłoŜona przez Zastępcę Prezydenta Miasta Krzysztofa Nowaka 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
L. Duklanowski – poinformował, iŜ Klub Radnych Pis po przeprowadzeniu dyskusji i 
ogłoszeniu przerwy w obradach, podejmie decyzję w sprawie tego projektu uchwały. 
 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
A. Karut – zapytał czy plan zakłada stworzenie na tym terenie tzw. ścieŜki 
edukacyjnej połączonej ze ścieŜką biegnącą wokół jez. Głębokiego? 
 
M. Cehak – wyjaśnił, iŜ plan dopuszcza tego typu działania na terenie parku. 
 
A. Mickiewicz – poprosił o wyjaśnienie przeznaczenia miejsca określonego w planie 
jako „krąg taneczny z podestem” i to w samym środku lasu, szczególnie w 
kontekście azylu dla ptaków, który to problem powinien zostać rozstrzygnięty 
ostatecznie. Zapytał czy takŜe w ramach tego planu nie naleŜy się zastanowić nad 
określeniem odległości między ściana lasu a terenami przeznaczonymi pod 
zabudowę, aby przeciwdziałać degradacji ekologicznej terenu. 
 
A. Ruciński – zwrócił uwagę, iŜ: 
- w 4 ust. 2, pkt. 7 brak wyjaśnienia symboli: MN, UZ i ZN; 
- istnieje niespójność załącznika nr 4 gdzie w pkt. 15 tabeli zamiast oznaczenia 

Z.L.4002.ZP i Z.L.4003.ZP powinno znajdować się Z.L.4002.ZL i Z.L.4003.ZL 
podobny błąd pojawia się takŜe w pkt. 17 i 18 tabeli; 

- plan zakłada przejście drogi pieszo-jezdnej w drogę pieszo-rowerową; 
- pierwszy z przedstawianych obiektów był jednokondygnacyjny natomiast plan 

zakłada budowę budynku trzykondygnacyjnego na powierzchni 500m2 co w 
sumie daje 1.500m2 powierzchni uŜytkowej; 

- zbyt mało czasu było na Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa aby szczegółowo 
omówić ten projekt uchwały; 
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P. Kęsik – zgłosił wniosek formalny o odesłanie do projektodawcy w celu 
umoŜliwienia szczegółowego omówienia przez Komisje. 
 
R. Zaremba - w imieniu Klubu Radnych PO poinformowała, iŜ Klub opowiada się 
przeciwko temu wnioskowi. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra Kęsika. 
 
za – 6  przeciw - 22  wstrzym. – 1 
 
W wyniku głosowania ww. wniosek został odrzucony. 
 
Dr Helena Frejno – wyjaśnił, iŜ zgodnie z ustawą o planowaniu i gospodarowaniu 
przestrzennym plan musi być zgodny z zapisami studium. W tej chwili obowiązuje 
studium uchwalone w 1998r. Zwróciła uwagę, iŜ tereny na obrzeŜach puszczy 
Wkrzańskiej, które w tej chwili przeznacza się pod zabudowę zgodnie z ustawą są 
wyłączone z tej zabudowy jako tereny chronione. Stwierdziła, iŜ niepokój budzą 
takŜe ogromne powierzchnie planowanej zabudowy, na co zwrócił juŜ uwagę radny 
A. Ruciński. Plan zakłada takŜe uzupełnienie zabudowy związanej z realizacją 
programu funkcjonalnego o elementy wyposaŜenia turystycznego. 
 
BoŜena Krzanowska – poinformował, iŜ mieszkańcy brali udział w posiedzeniu 
Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia przedstawiając 
swoje uwagi odnośnie planu zagospodarowania m.in. Gubałówki, parkingu itd. 
Uznała, Ŝe nowi radni nie mieli czasu, aby z przełoŜonym planem dogłębnie się 
zaznajomić, dlatego mieszkańcy napisali wniosek o odroczenie głosowania nad tym 
projektem uchwały i przeprowadzenie wizji lokalnej, aby radni mogli 
przedyskutować zgłaszane wnioski. Zwróciła uwagę, iŜ w przedłoŜonym planie 
zabrakło miejsca na przepompownię. Wniosek pisemny mieszkańców Osiedla Osów 
stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Dariusz Wysoki – Przedstawiciel Fundacji „Ratujmy Ptaki” – przypomniał, iŜ w 
grudniu 2005r. sprawa budowy azylu dla ptaków na terenie Doliny Siedmiu Młynów 
była przedmiotem obrad Rady Miasta i uzyskała pozytywną opinię na podstawie, 
której podjęto prace nad sporządzeniem umowy. Niestety na tym etapie wszelkie 
działania stanęły. Jako uzasadnienie powstałego zawieszenia działań podano, iŜ na 
terenie miasta działają dwie fundacje starające się o utworzenie azylu dla ptaków a 
nie ma potrzeby tworzenia dwóch oddzielnych azyli. Akademia Rolnicza przy 
poparciu Uniwersytetu Szczecińskiego wzięła na siebie odpowiedzialność 
prowadzenia ośrodka azylu dla ptaków właśnie na terenie Doliny Siedmiu Młynów. 
Fundacja Ratujmy Ptaki planuje zajęcie obszaru 2 hektarów w celu odtworzenia 
istniejącej zabudowy i uzupełnienie jej o budowę podmurowanych wolier, które nie 
stanowią zabudowy trwałej. Zwrócił uwagę, iŜ jako uzasadnienie odrzucenia 
wniosku dot. utworzenia azylu dla dzikich ptaków i zwierząt dziko Ŝyjących 
(Załącznik Nr 5, § 3, pkt. 4) podano uniemoŜliwienie odtworzenia „ogrodów 
historycznych”, które wcale nie istnieją. Natomiast powoływanie się na moŜliwość 
utworzenia azylu w rejonie ul. Arkońskiej uznał za bezpodstawne w obliczu 
ekspertyzy dokonanej przez dr Kruszewicza z Warszawy, który opowiedział się 
przeciwko takiej lokalizacji. 
 
Barbara Zorga – Prezes Zachodniopomorskiego Towarzystwa Ekologii Praktycznej - 
w związku z wypowiedzią Pana D. Wysokiego stwierdziła, iŜ Ŝadna ekspertyza nie 
została przeprowadzona. Rzeczywiście przyjechał dr Kruszewicz, który w Warszawie 
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prowadzi ogród zoologiczny i stwierdził, iŜ Dolina Siedmiu Młynów była by idealnym 
miejscem dla ptaków, ale jeŜeli nie moŜna jaj przeznaczyć na ten cel, trzeba przyjąć 
nawet gorszą, najwaŜniejsze Ŝeby w ogóle była. Przytoczyła negatywną opinię ZTEP 
dot. tworzenia w Dolinie Siedmiu Młynów azylu dla dzikich ptaków i zwierząt dziko 
Ŝyjących. 
 
Krystyna Grulińska – Zarząd SARP – stwierdziła, iŜ Dolina Siedmiu Młynów jako 
wyjątkowe miejsce wymaga wyjątkowego traktowania. PoniewaŜ istnieje wiele 
kontrowersji zawnioskowała o odsunięcie tego projektu uchwały do czasu: 
powołania nowej Miejskiej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej, która będzie 
miała okazję wyrazić swoją opinie na temat tego planu oraz przeprowadzenia wizji 
lokalnej przez merytoryczne Komisje Rady Miasta. Uznała, iŜ przedmiotowy teren, 
który jest tak wartościowy przyrodniczo zasługuje na wyjątkowe potraktowanie jego 
obrzeŜy a nie zakładanie w tym miejscu  
 
 
Zgodnie z wnioskiem Klubu Radnych PiS Przewodniczący po zakończonej dyskusji 
ogłosił 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie Przewodniczący Bazyli Baran opuścił salę obrad i przekazał 
prowadzenie sesji sekretarzowi obrad J. Stopyrze. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
J. Wijas – w imieniu Klubu Radnych „Lewica i Demokraci” poinformował, Ŝe 
członkowie Klub będą głosowali przeciwko przyjęciu tego projektu uchwały, mimo Ŝe 
nie odrzucają jej zapisów i ustaleń w całości. Zgłosił zastrzeŜenia w stosunku do 
sposobu jej procedowania i nie moŜność dokładnego omówienia. Uznał, iŜ Rada 
Miasta nie powinna w dniu dzisiejszym głosować tego projektu uchwały. 
 
L. Duklanowski - w imieniu Klubu Radnych PiS poinformował, iŜ członkowie klubu 
będą głosować za przyjęciem tego projektu uchwały. 
 
P. Bartnik – imieniu Klubu Radnych PO poinformował, iŜ członkowie klubu będą 
głosować za przyjęciem tego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i zarządził 
głosowanie nad nim. 
 
za –22  przeciw - 4  wstrzym. – 3 
 
W wyniku głosowania ww. wniosek został przyjęty. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 250/06 
 
za – 23  przeciw - 5  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Park Leśny Arkoński – Dolina Siedmiu 
Młynów” w Szczecinie. Uchwała Nr IV/27/07 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
257/06 – zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Szkół WyŜszych w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 257/06 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szkół WyŜszych w 
Szczecinie. Uchwała Nr IV/28/07 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

258/06 – programu „Przeciwdziałanie bezdomności” i zmiany uchwały w 
sprawie polityki mieszkaniowej Miasta Szczecina oraz zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Szczecina 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Jacek CerebieŜ-Tarabicki – p.o. Dyrektora Wydziału Zdrowia i Opieki Społecznej. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. Autopoprawka do projektu 
przedłoŜona przez Zastępcę Prezydenta Miasta Tomasza Jarmolińskiego stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
P. Kęsik – czy na podstawie tej uchwały miasto będzie mogło występować o inne 
fundusze i środki? JeŜeli tak, to poprosił o wskazanie tych źródeł oraz wysokości 
uzyskania moŜliwych dotacji. 
 
T. Grodzki – wyjaśnił, iŜ przedstawiony w projekcie harmonogram został okrojony w 
stosunku do wersji pierwotnej, poniewaŜ prognozy zmierzają do ograniczenia 
bezdomności w mieście. Obecnie tabela przedstawia nakłady w stałej kwocie, tym 
niemniej zgodnie z obowiązującymi przepisami jest to jedynie harmonogram i 
projekt, który nie zamyka drogi do zwiększenia lub zmniejszenia środków.  
 
J. CerebieŜ-Tarabicki – wyjaśniając, w jakim zakresie uchwała wiąŜe radę gminy, 
jeŜeli chodzi o budŜety przyszłoroczne przytoczył następujący zapis: „Kwoty 
zabezpieczone na realizacje umów wieloletnich zmiany, nakłady i uszczegółowienia 
określą konkretne budŜety miasta oraz wieloletniego programu inwestycyjnego”. 
JeŜeli zaś chodzi o inne źródła finansowania to w procedurze ubiegania się o środki 
zewnętrzne wymagane będzie powoływanie się na politykę branŜową. Posiadanie 
wieloletniego programu inwestycyjnego ułatwia starania o środki zewnętrzne.  
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 258/06 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie programu 
„Przeciwdziałanie bezdomności” i zmiany uchwały w sprawie polityki mieszkaniowej 
Miasta Szczecina oraz zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 
Szczecina. Uchwała Nr IV/29/07 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

261/06 – statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
A. Karut – zapytał o ile wzrasta ilość osób, którym udało się pomóc w znalezieniu 
pracy? 
 
Tadeusz Kaczmarek – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy – 
poinformował, iŜ w roku 2006 objętych zostało aktywizacją zawodową ok. 3.000 
osób. Dzięki temu, Ŝe Urząd Pracy wspiera powstawanie nowych firm udzielonych 
zostało na ten cel ok. 300 dotacji. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 261/06 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie statusu 
Powiatowego Urzędu Pracy w Szczecinie. Uchwała Nr IV/30/07 stanowi załącznik nr 
35 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
271/06 – współdziałania Gminy Miasto Szczecin z Gminą Stara Dąbrowa w 
realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach działających na terenie Gminy Miasto Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
W. Dąbrowski – poprosił o przedstawienie informacji dot. ilości miejsc w 
przedszkolach miejskich oraz ich moŜliwości w zakresie przyjmowania dzieci spoza 
Szczecina.  
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, iŜ w przypadku tego projektu 
uchwały sprawa dotyczy tylko jednego dziecka. Poinformowała, iŜ na dzień 31 
grudnia 2006r. ok. 400 dzieci spoza gminy Miasto Szczecin uczęszcza do 
szczecińskich przedszkoli. Przyznała, Ŝe SA w mieście przedszkola, które cieszą się 
wyjątkową popularnością, ale generalnie miejsc w przedszkolach nie brakuje 
(ok.400 miejsc)takŜe na obrzeŜach np. w Płoni, w Załomiu. 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 271/06 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie współdziałania 
Gminy Miasto Szczecin z Gminą Stara Dąbrowa w realizacji zadań w zakresie 
wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach działających na terenie 
Gminy Miasto Szczecin. Uchwała Nr IV/31/07 stanowi załącznik nr 37 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
5/07 – delegowania radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
L. Duklanowski – w imieniu Klubu Radnych PiS zgłosił kandydaturę radnego 
Tomasza Hinca do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
P. Bartnik – w imieniu Klubu Radnych PO zgłosił kandydaturę radnego Władysława 
Dzikowskiego. 
 
Radni Tomasz Hinc i Władysław Dzikowski wyrazili zgodę na wytypowanie ich na 
przedstawicieli do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 5/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie delegowania 
radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Uchwała Nr IV/32/07 
stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

6/07 – ustalenia ilości Medali za Zasługi dla Miasta Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad J. Stopyra w imieniu Przewodniczącego Rady Miasta zgłosił 
autopoprawkę o treści: „ §1 otrzymuje brzmienie: Ustala się ilość Medali za zasługi 
dla Miasta Szczecina do nadania w okresie kadencji 2006-2010 w liczbie nie więcej 
niŜ 20 sztuk” 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 6/07 z autopoprawką. 
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za – 21  przeciw - 2  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
ilości Medali za Zasługi dla Miasta Szczecin. Uchwała Nr IV/41/07 stanowi 
załącznik nr 41 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
08/06 – przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie treści i 
trybu podpisania umowy i aneksów podpisanych między Miastem Szczecin a 

firmą ECE 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 08/06 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie 
przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie treści i trybu 
podpisania umowy i aneksów podpisanych między Miastem Szczecin a firmą ECE. 
Uchwała Nr IV/34/07 stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do omawiania 6 punktu porządku obrad: 
 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
E. Masojć – odpowiadając na zapytanie radnego J. Wijasa w sprawie 
restrukturyzacji wyjaśniła, iŜ zostały przeprowadzone rozmowy z dyrektorami szkół 
oraz konsultacje ze wszystkimi związkami zawodowymi. Poinformowała, Ŝe 
najpóźniej 16 stycznia br. rano program restrukturyzacji zostanie dostarczony 
radnym. Wyjaśniła, Ŝe lista placówek podanych przez „Gazetę Wyborczą” nie jest 
pełna. 
Odpowiadając na zapytanie radnego A. Karuta wyjaśniła, iŜ uchwałą Rady Miasta 
wynajmowanie boisk pod parkingi samochodowe zostało zabronione. 
 
P. Krzystek – poinformował, iŜ wniosek w sprawie studium uwarunkowań 
przestrzennych zostanie przekazany do Rady za tydzień, natomiast projekt uchwały 
w sprawie budŜetu miasta w połowie lutego br. 
 
 
Przystąpiono do omawiania 7 punktu porządku obrad: 
 
7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
Nie wniesiono. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad: 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
J. Stopyra – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe porządek obrad IV sesji został 
wyczerpany i oświadczył, Ŝe zamyka IV zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 
 
 

Przewodniczący obrad 
 

Bazyli Baran 
 
 

Sekretarz obrad 
 

Jan Stopyra 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Marta Klimek 
 


